

Date: 14 February 2023

Ref.: GIH/COD/230/23

التاريخ: 14 فبراير 2023

الإشارة: GIH/COD/230/23

MS/ Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية

With reference to the above subject, and the Capital Markets Authority regulations issued on November 9th, 2015 Module No. Ten "Disclosure & Transparency" on the disclosure of the material information, attached is the disclosure form for material information dated 14 February 2023.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال الصادرة بتاريخ 9 نوفمبر 2015 الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، مرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بتاريخ 14 فبراير 2023.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah AlAyoub

Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب

الرئيس التنفيذي

• Copy to Capital Markets Authority



• نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	Tuesday, 14 February 2023	الثلاثاء، الموافق 14 فبراير 2023	التاريخ
Listed Company name	Gulf Investment House K.S.C.P "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي ش.م.ك.ع "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Material Information	Bait Al Amar Al Khaleeji (One of Gulf Investment House's Subsidiaries) has established an Entertainment Company specialized in establishing and managing entertainment, educational and training centers. Where the Company has launched its first branch under the commercial name of Venue 56 in Salmiya, currently in the process of establishing three other branches during the year 2023.	قامت شركة بيت الإعمار الخليجي (إحدى الشركات التابعة لشركة بيت الاستثمار الخليجي) بتأسيس شركة ترفيهية متخصصة في تأسيس وإدارة المراكز الترفيهية والتثقيفية والتدريبية، التي قامت بدورها بتأسيس وتشغيل أول فروعها تحت الاسم التجاري مركز فنيو 56 (Venue 56) بمنطقة السالمية، وجاري تأسيس ثلاثة فروع أخرى خلال العام 2023.	المعلومة الجوهرية
Impact of the material information on the Company's Financial position	The impact can't be measured at this time.	لا يمكن قياس الأثر في الوقت الراهن.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

